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Hierbij deel ik de mail die ik net kreeg vanHEE. Veel vragen die ik grotendeels niet kan beantwoorden.

BE er nog gezegd vanmiddag wanneer de brief met advies BAO naar de Kamer gaat?en overbhet nieuwe advies van

het OMT over gebruik mondkapjes?
Het overzicht van de ROAZ kan 1k morgen wel achteraan gaan.

Evt kunnen vragen als BAO morgen bij het btcb neergelegd.
Wel goed dat ze onderling met.de koepels hebben afgesproken de berichtgeving af te stemmen.

Groet JEXETS]
Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

van: IEEE
Verzonden: 2 mrt. 2020 17:52

Aun:ICE
Onderwerp: laatste brief

este IEEElk ben even benieuwd naar de laatste stand van zaken. Ik heb begrepen dat er vandaag nog een brief naar de T is gestuurd maar ik

zie alleen een brief van gisteren. Is er vandaag nog een brief verstuurd?

Verder was de afspraak vrijdag dat vandaag duidelijk zou worden of mondkapjes met een lagere klasse inzetbaar zijn. Zoals je zult

begrijpen krijgen we veel vragen over mondkapjes en sowieso beschikbaarheid (hadden jullie overigens meegekregen dat op de site

proveiling een groot aantal dozen mondkapjes geveild worden?).
Ik heb vrijdag jl na het overleg nog gevraagd bij de woordvoerder namens de roaz of wij een overzicht kunnen krijgen van regio’s en

contactpersonen zodat onze leden zich daarop kunnen oriénteren (roaz is nl nauwelijks bekend bij de aanbieders vvt: voorheen ver

van hun bed). Maar nog niks terug gehoord. Hebben jullie zo'n overzichtslijst?
En voor jouw informatie: Zorgthuisnl, Actiz en VGN staan in contact om berichtgeving eenduidig te maken / te houden. Ik heb contact

gelegd met kleine koepels als Spot, BVKZ en Solo partners en gevraagd of ze in de eenduidige berichtgeving meewillen. Dat wordt

vooral van belang als de regionale inzet en de inzet bij (onverhoopt) grote ziekteverzuim manifest wordt.

Tot slot: vindt er nog vervolg BOA plaats? Ik zit nl ook met vragen van leden waar ik nu niet goed weet waar die neer te leggen.
Leden melden de vrees dat ze massaal kapje onder zullen gaan als er grote aantallen medewerkers zelf ziek thuis zitten en zij voor

de continuiteit van zorg (overgedragen zorgplicht) externen (zzp/uitzendkrachten) moeten gaan inhuren. Dat leidt tot hoge kosten die

naarmate schaarste toeneemt nog hoger komt te liggen. Vraag is of hier ook noodvoorzieningen voor komen (en iets dat lijkt op
partiele WW als organisaties door driegend faillissement vanwege de hoge inhuurkosten, mensen als ondersteunend personeel
moeten gaan ontslaan). Kortom: iedereen voegt nieuwe zorgen toe.
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